
Conclusie Duurzaamheidsscan Pluimveebedrijf graat 

De punten die uit de scan en de bijbehorende dialoog met de buurt  kwamen was dat ik mijn bedrijf 

beter landschappelijk moet inpassen in de omgeving en dat we met mestafvoer en mest uitrijden 

moeten zoeken naar minder geur,dmv afdekken van mesthoop wanneer deze langer dan 3 dgn moet 

liggen(omdat mest bijna altijd binnen 3 dgn wordt afgevoerd)en als het op land wordt 

uitgereden,wat alleen 1-2 dagen in voorjaar is en nauwelijks in het najaar,de mest ondergewerkt 

wordt d.m.v. omploegen van het land,i.p.v.cultivatoren. 

Hetgeen wat mij wel heeft geboeit is dat ik al deze mensen heb gevraagd om gewoon te zeggen wat 

ze van onze bedrijfsvoering vonden,want als je deze vraag niet stelt dan had ik van de punten uit de 

scan geen reactie gekregen van mijn buurtgenoten,want als je eigen buurtgenoten hiervan iets 

zeggen doet het wel wat met je zelf en je verantwoordelijkheid naar de medemens toe. 

Al deze punten wil ik aanpassen in de bedrijfsvoering om nog duurzamer te worden. 

Ronny graat 


